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MINUTA gEOrruPI ORDINARE DIN DATA DE 3O.O7.2O19
====================================

tncheiatd azi 3O.O7.2O19-cu prilejul gedinlei ordinare a Consitiului Local
al comunei CovdsSn!

La lucririle gedintei participi 9 consilieri locali in funclie, absent6nd
d-nii consilieri Gagpar Alexandru, care a anuntat cE fiind pr-ogramat de gard6 ta
urgente la $iria nu poate lipsi gi d-l consilier Stoica Valentin-Cristian, ca;e a anunfat
cH este schimbul 2 la serviciu gi nu poate lipsi.

It{ai participi la lucririle gedinlei d-l primar one! Marius-Sitviu, d-l consilierjuridic Drdgoiu ovidiu gi 3 cetdleni ai comunei:-d-t Farcag Mitru-Cov5s6ng nr,51g,
D-l Balta Citdlin-Covis6n! nr.826 gi Nicula Eugen-Dumitru-Covfis6n! nr.g-7g.

Se constati cd gedinta este statutard.
se soliciti propuneri pentru alegerea pregedintelui de gedinfi.
D-l Iovici Petru il propune pe d-l Balta Mihai-petru.
intruc6t nu mai sunt alte propuneri, se supune la vot propunerea ficuti gi cu g

voturi pentru d-l Balta Mihai-Petru este ales in funclia de pregedinte de gedinid, la
gedin$ele Consiliului Local pe lunile iutie,august 9i septembrie zgts, fiinti aaoitatd
Hotdr6re a nr.45 | 3O.O7 .2Ot9.

D-l pregedinte de gedinti prezinti ordinea de zi conform Dispoziliei
nr.254126.07.2Ot9.

Se supune la vot ordinea de zi.care se aprobd cu 1O voturi pentru, fiind
adoptat5 hotdr6rea nr,46 /3O,Ot.ZOL9, astfel :
l.Alegerea pregedintelui de gedinli.
2.Aprobarea ordinii de zi.
3.Aprobarea conlinutului procesului verba! al gedinlei anterioare din data de
20.o6.2019.
4.Proiect de hoti16re privind modificarea Contractutui de delegare a Gestiunii
Serviciului de alimentare cu apd gi de canalizare prin Actul Adi3ional nr.l2-fnitiator-
Primar-Marius-Silviu Onet.
5'Proiect de hotir6re privind alocarea unei sume de bani citre Biserica Adventistd
de Ziua a gaptea c^ov5s6n!-rniliator-primar-Marius-sitviu one!.
S.Proiect de hotd16re privind aprobarea tarifelor aferente serviciului de salubritate
incep6nd cu data de O1.O6.2O19-Iniliator-Primar-Marius-sitviu One!.
T.Proiect de hotir6re privind diminuarea suprafelei terenului inscrii in Cf 3OOt62
cov5sant cu nr.top. 4523-4528llt2tLt2t2/2t AjLtL-Iniliator-primar-Marius-sitviu
Onet.
S.Proiect de hotdr6re privind modificarea art.3 din Anexa 2la Hot5r6rea
nr.3612a.04.2015 a Consiliului Local Covis6n!-Inigiator-Primar-Marius-silviu One!.
9,Diverse.

- Se trece !a punctul nr.3 al ordinii de zit" Aprobarea conlinutului procesului verbal
al gedintei anterioare din data. de 20.06.2019". D-na secrdtar supune spre aprobareprocesul verbal al gedinlei anterioare din data de 2O.O6.2qtgt inireb6ni aacB exist5probleme cu privire la conlinutul acestuia sau se solicit6 menlionarea exacti a
opiniilor exprimate in gedinla anterioarE.

Nefiind discutii sau completiri, se supune la vot procesul verbal al gedingei din
data de 2O.O6.2OL9t care se aprobi cu 9 voturi pentru, fiind adoptatf hotir6rea
nr.47l30.O7,2O.L9-privind aprobarea conlinutului procesului verLal at gedinlei
anterioare din ilata de 2O.O6.2019.



Se trece ta punctul nr.4 al ordinii de zi=" Proiect de hotir6re privind modif ,""Y"TY
Contractului de delegare a Gestiunii Serviciului de alimentare cu api gi de canalizare
prin Actul Aditional nr.7.2".

Se prezint5 proiectul de hot5r6re,
D-l primar Onet Marius-Silviu arat6 ci este neceard modificarea contractului de

delegare a gestiunii serviciului de alimentare cu api gi de canalizare ca urmare a
actualiz6rii listei cuprinz6nd bunurile proprietate puOiica sau privati aferente
serviciului gi care sunt transm'ise operatorului regional spre folosinlE pe durata
contractului de delegare gi intruc6t facem parte din Asocialia fntercomunitarH
trebuie si supunem gi noi spre aprobare acest proiect de hotirdre ca urmare a
adresei primite de la Asociatia de dezvoltare Intercomunitari ApE Canalizare
Judetul Arad"

Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprobi cu 9 voturi pentru, fiind
adoptatS Hotirire a nr.48 /3O.O7.20 19.

Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zi{' Proiect de hotdr6re privind alocarea
unei sume de bani citre Biserica AdventistS de Ziua a gaptea Covds6n!".

Se prezintd proiectul de hot5r6re. D-l primar arati cE urmare a cererii depuse de
Biserica Adventist5 de ziua a $aptea CovisAn! insolite de documente justificitive,
cu privire !a lucririle efectuate a initiat acest proiect de hotirAre cu propunerea de a
aloca suma de 15.ooo lei pentru lucr5rile de reparalii exterioare la Biseiica Biserica
AdventistE de Ziua a gaptea Covds6n[.

intruc6t nu sunt distugi:, se supune la vot proiectut de hot6r6re, care se aprob6
cu 9 voturi pentru, fiind adoptatS Hot6rirea nr.49l3O.OZ,2OLg.

Se trece la punctul nr.6 al ordinii de ziz" Proiect de hotirdre privind aprobarea
tarifelor aferente serviciului de salubritate incep6nd cu data de Ol.O6.ZOig-.

Se prezinti proiectul de hot5r6re. D-l primar arati ci urmare a aciresei Adisigd
Arad la solicitarea Retim Ecologic Service SA se soliciti majorarea tarifetor aferente
serviciului de salubritate incepind cu data de O1.O6.2019 de Ia 2rg7 la 3159 la
persoanele fizice gi de la 278,53!a 30O165 la operatorii economici, cu precizarea ci
tarifele nu includ TVA.

Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprob6 cu 8 voturi pentru gi 1
abtinere( D-l lovici Petru), fiind adoptatd HotE16rea nr.5Ol3 O.Ol .2OLg.

Se trece la punctul nr.7 al ordinii de zl{' Proiect de hotir6re privind diminuarea
suprafetei terenului inscris in cF 3oo1o2 covis6n! cu nr.top. 4szg-
4s28 I 1 I 2l L I 2 I 2 I 2l Al L / L".

Se prezint5 proiectul de hotdr6re. D-l consilier juridic arati ci se diminueazi din
suprafata total5 a CF 300162 1250 mp, caie va face obiectul unui dosar de primi
inscriere in Cartea Funciar6.

D-l Iovici arat5 cd ese vorba de aceleagi situalii din cartier, care au mai fost
discutate.

Se supune la vot proiectul de hotir6re, care se aprobd cu 7 voturi pentru gi 2
abtineri(D-l lovici Petru, d-l SdmErtean Andrei-Simion), fiind adoptat6 Hot5rArea
nr.51/3O.O7.2019.

Se trece la punctul nr.8 al ordinii de ziz" Proiect de hotdr6re privind modificarea
art.3 din Anexa 2la Hotdr6rea nr.35/28.O4.2O15 a Consiliului Locat Covis6n!".

Se prezinti proiectul de hotirire. D-l consilier juridic arat5 cd este vorbade
modificarea art.3 din Anexa 2la HCL nr,36l2A,O4.2O15r.in baza Hotdririi inigialese
distribuie acele compostoare gi in cuprinsul acesteia nu era previzuti periojda gi la
solicitarea Consiliului Judelean Arad, s-a iniliat acest proiect de hot$16re.

D-l Iovici aratd ci aceste compostoare nu sunt utile, de ce sE le luim daci nu le
putem utiliza.

Se supune la vot proiectul de hotirAre, care se aprobi cu 9 voturi pentru, fiind
adoptat5 Hoti16re a nr.52 / 3O.O7.20 19.

Se trece la punctul nr.9 al ordinii de zi:" Diverse".
- D-l consilier juridic Dr5goiu pune la dispozilia d-lor consilieri a situaliei cu sumete
tncasate pentru utilizarea buldoexcavatorului.

D-l Iovici aratd cE a solicitat chitanta din 19 iunie 20t9t in plus azi s-a demolat
cortul de ta Evinghelizare, s-a teiat chitang5? 

z



D-l primar arat6 ci acoto nu a executat lucr5ri buldoexcavatorul de la Primirie yK
D-l pregedinte de gedinlE Balta spune ci acolo la cortul de la evanghelizare a fost

alt excavator.
D-l Iovici arat5 ci apreciazi cE d-l consilier juridic a adus situalia cu sumele

incasate, dar soliciti o situalie cu motorina consumati in perioada Ot.Ot.2019-
30.o7.2019.

D-l primar aratd ci in nici un caz nu poate exista unechilibru intre chitanle gi
consumul de combustibil, deodrece toati aceasti perioadi s-au efectuat de citre
PrimSrie lucr6ri pe domeniul public.

D-l Iovici mai ridici problema curdteniei pe domeniul public, arati cd nu o spune
cu r6utate, nu invinuiegte pe nimeni, dar dac5 s-a decis si se taie iarba acolo unde
proprietarii nu sunt acas5, de ce nu s-a tSiat la toti gi dd exemplu, in zona unde
locuiegte fosta educatoare Persida care a decedat s-a cosit, dar in fa!5 ta casa
dAnsei nu s-a cosit.

D-l Iovici mai ridicd problema curSleniei gi a ganlului de la fosta Brutirie gi ii
spune d-lui viceprimar Popan ci a promis cE face curitenie gi rezolvi problemele
dar nu a ficut nimic.

D-l viceprimar Popan arati ci va vedea cum va gestiona situatia in zona
respectivS.

D-l Iovici reamintegte ci d-l primar a promis ci va desfiinla rondourile de flori la
ambele imobile situate vis a vis de magazinul de la Codrufa.

D-l Ardelean intreabi de problema cu iarba de la strad6, acoto unde trebuie si
facS curdtenie gi sH coseasci Primdria si se pl5teascS.

D-l Iovici arati ci ar trebui f6cut un inventar gi acolo unde nu este cosit si se
coseascd gi si fie trecut la numdrul respectiv la plat5.

D-l viceprimar Popan aratd cE d6nsul solicit6 d-lor consilieri si se g6ndeasc5 la
propunerea unei taxe pentru inmorm6ntare la capeli, deoarece exist5 consum de
curent, ap6, etc.

D-l Iovici aratd c5 d6nsul propune si se faci un calcul 9i apoi sd stabilim taxa.
D-l primar aratd ci consumul de utilitSgi este diferit vara de iarnd, arati ci in alte

localitdti taxa este de 1OO lei, in attele de 15O !ei, o taxd de 12O Iei ar fi potrivit5 din
punctul d6nsului de vedere.

D-l S5m5rtean aratE cd taxa stabilitd sd fie la fel indiferent cd este vard sau
iarn5, pentru a nu crea discutii.

D-l primar aratd cE aceasti taxd dup6 ce se aprob6, poate fi modificati ulterior
dac5 se consideri necesar.

Urmare a discutiilor avute, se va initia un proiect de hot6r6re cu propunerea unei
taxe pentru capeld la valoarea de 12O lei.

Se di cuvintul d-lui Nicula Eugen-Dumitru-Cov5sing nr.879 care ridici problema
la canalizare, s-a ficut ciminul mic, ca atare se infiltreazi ?F?, cine a ficut gregeala
s5 o repare, inclusiv ceasul a fost in api, p6nd nu a fost canalizarea nu au fost
probleme.

D-! Nicula mai ridici problema cE i-au fost aduse pagube la culturile agricole,
respectiv la trifoi gi c6pguni, care i-au fost ierbicidate, Ia o sipt5mini i s-a spart
parbrizul de la magina fiicei.

D-l consilier juridic arat5 cH in baza unei sesizdri, se solicit6 un reprezentant de
la DADR Arad-specialist, deoarece noi nu avem angajat"inginer agronom, care sE
participe ca membru tn comisie, se merge in teren gi se incheie un proces verbat cu
privire la cele constatate.

D-l Nicula mai intreabi care este situagia cu noite numere de cas5.
D-l primar arat5 ci nomenclatorul stradal a fost aprobat conform legii.
D-l Nicula aratd cd trebuie schimbate toate actele, inclusiv buletinul, dinsul nu-l

mai schimbS.
D-l primar arati cd nu este obligat s5-gi schimbe actul de identitate.
Se dH cuv6ntul d-lui Balta Citdlin-Covds6nt nr.826 care ridici problema clSdirii

Afterscool, de ce nu mai functioneazS.
D-l consilier juridic Drdgoiu arat5 c5 aceast6 clSdire a fost construitd in anul

2OL3, din fondirri europene, timp de 5 ani a trebuit si funcgioneze pe activitili de.tip
a
J
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sociar, respectiv ca Afterscoor, au fost inscrigi copiii famiriiror mai nevoiage, utterizTP

n u s-a m a i p utut p I iti p'oreso "liti E i Tf e^11i:1t1g i:f,' i"*X::?'t$i?""osti'
;.? illiij:Hlf:Tl,l#E:'J;:'d;ilil;;i'ii pirinii care ar dori si rie

runctl0rra,l;i,H13lffilil?31; 
c5 nu potfi.suslinute chettuielile, ultimul profesor a

cerut de 3 ori mai mutt, aut"iiii'i"'plrlri ;e; i;;buit s5-9i fac6 autorizatie' pentru

m6ncare, normele sun! fo".ie g'r"ilJ" i""li=t, desigur- nu este imposibil; de

exempru ra Arad existi ur.m"ri"a Aftersc";ifr;"tio;ar dar toate cheltuielile sunt

plititi integral de pirinti'_--_: 
-:{ c:^ aa}irrirara nraanizati acolo, daci nu se va

D-l Iovici aratS c5 ar trebui S6 fie activitate organizati acolo' dacS nu s

distruge.
D-l consilier juridic arati c5 pentru ac.e! spaliu am avut o cerere de inchiriere' s-a

demarat procedura, dar r"lt"U[ita o reluim ca urmare a intririi in vigoare a

Codului Administrativ' ilalli pirinli interesali, vor discuta 9i va
D-l Balta arati ci va lua legitura cu cel

comunica ulterior cele discutate'
Se di cuv6ntul d-lui t"tlii-"1tru-Covis6n! nr'518 c?re ridici problema

curiieniei in cimitire, d6ns;i'";ilti ;;tE;;;: in iptotimativ 2 ore' ar *ebui facut

un inventar.
o-l Semirtean intreabi la ce ar ajuta-un inventar'

D-r rovici arat6 cd oamerii-si-i, ;ierdu[in"r"-a".ea, c6nd au aflat ci nu sunt

ctopotete #rrtr" f"-ei"..i"d,';; tr.fii.a t"ii"a o S"tiin!5 cu oamenii si se discute

\-- la concret'
D-l Farcag intreabi terenul din Belti ce statut are'

o-t primi-r iiita ce conioi- pua eite trecut zonS verde'

D-r Farcag arati ci in slrfi-.1t" o"r""tru-,-trluri. v,zut 9i ficutd curitenie'

D-t primar arati ca acolotu fost duse ;;;; materiale de construclie' in perioada

urm6toare vor fi nivelate'.
D-l Farcag mai intreaba de asociatia sportiva daca s-a mai facut ceva'

o-l priii-r "iita 
c5 s-a incheiat contractul cu gcoala'

D.!Farcagintreabsceracemcu.baza,cuterenuldefotbal
o-l priia-r arati ci nu avem echipS' ' campionat.

i:i i:',:i: il:l':,"igH'"","r:$:'#ii i:.,ir"1iffi[*;' oisanizarea unui c'|ub de

vacan[i cu d-iferite activitiii, r-"i pute-a ,[iti=;;i centrur 
-de 

tineret 9i de asemenea

s-ar putea organiza o intai.lil "" 
["i ""t" 

u, i'oat in administra[ie: primari'

viceprimari, Consilieri locali etc'
Fiindepuizatepun"t"l"ordiniidezi,seridicigedinta.

SECRETAR,
MARTNELa CTUTIffi+Su-.
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